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2021  YILI TEMMUZ AYI FAALİYET RAPORU 
 

PROJE VE İŞ GELİŞTİRME ÇALIŞMALARI 

 

Odamızca Yürütülen Projeler 
 
Proses Emniyeti Sempozyumu ve Sergisi 
 
5-6 Ekim 2021 tarihlerinde gerçekleştirilecek olan KSO 3. Proses Emniyeti Sempozyumu ve Sergisi 
için 14 Temmuz 2021 tarihinde Odak Grup Toplantısı düzenlenmiştir. 2 ve 30 Temmuz 2021 
tarihlerinde ise Yürütme Kurulu Toplantıları gerçekleştirilmiştir.  
 
Şahabettin Bilgisu Çevre Ödülleri  
 
Şahabettin Bilgisu Çevre Ödülleri Jüri Toplantısı için hazırlıklar yapımıştır.  Ağustos ayının ikinci 
haftası gerçekleştirilecek olan tören için altyapı hazırlıklarına başlanmıştır. 
 

Oda Görüşleri  
 
05 Temmuz 2021 tarihinde “Kocaeli vergi gelirleri, Kısa Çalışma Ödeneği, banka ipotek sorunu, 
vergi, GB güncellenmesi, vize serbestisi, Yeşil mutabakat” konularındaki Oda görüşlerimiz TOBB 
İstişare Toplantısı için TOBB’a iletilmiştir. 
 

Odamızca Düzenlenen Eğitimler  
 

Büyük Endüstriyel Kazaların Önlenmesi ve Etkilerinin Azaltılması Hakkında Yönetmelik (SEVESO 
Direktifi)… 
 
 
14 Temmuz 2021 tarihinde KSO Kimya 
Komite üyeleri, Çalışma Bakanlığı İş 
Müfettişi Sn. Abdurrahman Akman ile 
Büyük Endüstriyel Kazaların Önlenmesi 
ve Etkilerinin Azaltılması Hakkında 
Yönetmelik (SEVESO Direktifi) 
kapsamında yaşanan sorunlar ve çözüm 
önerileri ile ilgili bir toplantı 
gerçekleştirmiştir. 
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Odamızca Düzenlenen Eğitimler  
 

7326 Sayılı Bazı Alacakların Yeniden Yapılandırılması ile Bazı Kanunlarda Değişiklik Yapılmasına 
İlişkin Kanun … 
 
Odamız ve Kocaeli Vergi Dairesi 
Başkanlığı iş birliği ile “7326 Sayılı 
Bazı Alacakların Yeniden 
Yapılandırılması ile Bazı Kanunlarda 
Değişiklik Yapılmasına İlişkin Kanun” 
hakkında 30 Temmuz’da seminer 
düzenlenmiştir. Açılış konuşmalarını 
Kocaeli Vergi Dairesi Başkanı Sn. Dr. 
Osman Eşgin ve Kocaeli Sanayi Odası 
Yönetim Kurulu Başkanı Ayhan Zeytinoğlu’nun yaptığı toplantıda; Kocaeli Vergi Dairesi Başkan 
Yardımcısı Akın Rıfat Aydoğdu ve Kocaeli  Vergi Dairesi Başkanlığı Tahsilât Birimi Müdürü Gülşen 
Erdoğan “7326 Sayılı Bazı Alacakların Yeniden Yapılandırılması ile Bazı Kanunlarda Değişiklik 
Yapılmasına İlişkin Kanun” hakkında sunum yapmışlardır. Yoğun katılımın olduğu toplantı, soru-
cevap bölümü ile devam etmiştir.   

 

Odamızca Hazırlanan Raporlar 
 

 İstanbul Sanayi Odası (İSO) tarafından her yıl yapılan “Türkiye’nin İkinci 500 Büyük Sanayi 
Kuruluşu” araştırması sonuçları 6 Temmuz’da açıklandı. İstanbul Sanayi Odası’nın 
açıkladığı listede, firma merkezlerinin başka illerde olmasından dolayı Kocaelili firma sayısı 
40 olarak görünmektedir. Odamızca yapılan çalışmaya göre merkezleri başka illerde olup, 
üretimleri ilimizde olan firmalar dikkate alındığında 2020 yılında Kocaeli’nden 58 
işletmemizin Türkiye’nin en büyük ikinci 500 firması içerisinde yer aldığı tespit edilmiştir. 
İlk 500’deki 75 firmamızla birlikte,Türkiye’nin 1000 Büyük Sanayi Kuruluşunda 133 
firmamızın yer aldığı belirlenmiştir.  
 

 Ekonomi ve gündeme ilişkin bilgilendirme raporları hazırlanarak Başkanlığa iletilmiştir.  
 

 Sanayi kuruluşlarının mecvut durumunu belirleme anket sonuçları raporlanmıştır. 
 

Hazırlanan Bilgi notları  
 

 Bloomberg TV canlı yayın programı  için Yönetim Kurulu Başkanı’na  İSO birinci ve ikinci 
500 büyük sanayi kuruluşu anket sonuçları hakkında bilgi notu hazırlanmıştır.  
 

 10 Temmuz tarihinde Anadolu Ajansı için ekonomi ve küresel tedarik zinciri konulu 
sorulara cevap hazırlanmıştır.  
 
 
 
 



2021 Yılı Temmuz  Ayı Servis Faaliyetleri 3 

PROJE VE İŞ GELİŞTİRME ÇALIŞMALARI 

 

Hazırlanan Bilgi notları  
 

 26 Temmuz’da Merkez Bankası tarafından açıklanan kapasite kullanım oranları hakkında 
basın bülteni hazırlanmıştır.  
 

 30 Temmuz’da Bloomberght röportajı için hazırlık yapılmıştır.  
 

Yönetim Sistemleri ve Akreditasyon  
 
2020 yılı Özdeğerlendirme Raporu çalışmaları tamamlanarak, TOBB’un sistemine yüklenmiştir. 

 
 

İŞTİRAK EDİLEN KURULLAR VE TOPLANTILAR 

 
Pandemi nedeniyle Yönetim Kurulu Başkanı ve Odamız personelinin katılmış olduğu toplantıların 
çoğunluğu video konferans ile yapılmıştır. 
 
Haziran  ayında Yönetim Kurulu Başkanı’nın katılmış olduğu toplantılar;  
 
05-06 Temmuz 2021; TOBB Oda/Borsa İstişare Toplantısı (Demokrasi Ve Özgürlükler Adası) 

05 Temmuz 2021; TOBB Kimya Sektör Meclis Toplantısı 

06 Temmuz 2021; Ufuk Avrupa Programı Eğitimleri Açılış EtkinliğiZ(Zoom)  

07 Temmuz 2021;  Toprak Koruma Kurul Toplantısı 

08 Temmuz 2021; Alman Büyükelçiliği Resepsiyon (Ankara) 

09 Temmuz 2021; ABD Kuzey Dakota Eyaleti Temsilcileri İle Görüşme  (TOBB) 

09 Temmuz 2021; Bilişim Vadisi Yönetim Kurulu Toplantısı 

09 Temmuz 2021; ICC Genel Kurul Toplantısı (Ankara)  

12 Temmuz 2021; İKV Yönetim Kurulu toplantısı 

12 Temmuz 2021; Fransız Milli Günü Resepsiyonu 

13 Temmuz 2021;TOBB Sektör Meclisleri Toplantısı  (Ankara) 

13 Temmuz 2021; TOBB Yönetim Kurulu Toplantısı  (Ankara) 

14 Temmuz 2021; Kocaeli Savunma Sanayi A.Ş. Yönetim Kurulu Toplantısı  

14 Temmuz 2021; KOSBAŞ  Yönetim Kurulu Toplantısı  

14 Temmuz 2021; Vergi Dairesi Başkanının Odamızı Ziyareti 

27 Temmuz 2021; İl İstihdam ve Mesleki Eğitim Kurulu Toplantısı 

29 Temmuz 2021; 2.Meslek Komitesi Toplantısı 
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İŞTİRAK EDİLEN KURULLAR VE TOPLANTILAR 

 
Haziran  ayında Oda Persolenin katılmış olduğu toplantılar;  
 

 1 Temmuz 2021 tarihinde TOBB tarafından gerçekleştirilen Proje Yazma eğitimine Odamız 
İş Geliştirme Sorumlusu katılmıştır. 
 

 5 Temmuz 2021 tarihinde TOBB Kimya Sanayi Sektör Meclisi Toplantısı’na Odamız İş 
Geliştirme Sorumlusu katılmıştır. 
 

 8 Temmuz 2021 tarihinde TÜSSİDE ile demir yolları ile ilgili toplantıya Odamız İş Geliştirme 
Sorumlusu katılmıştır. 
 

ODA ORGAN TOPLANTILARI 

 

Meclis Toplantısı  
 
Kocaeli Sanayi Odası Haziran ayı Meclisi 14 Temmuz  Çarşamba günü  İKV Başkan Yardımcısı 
Prof. Dr. Haluk Kabaalioğlu’nun katılımı ile gerçekleştirildi… 
 
Toplantının açılış kısmında Meclis 
Başkanı Hasan Tahsin Tuğrul 
mazeret bildiren üyeler hakkında 
bilgi verdi. Kadın Girişimciler 
Kurulu Başkanlığına seçilen Sayın 
Nurcan Babalık’ı, TAIDER Türkiye 
Aile İşletmeleri Derneği Yönetim 
Kurulu Başkanlığı’na seçilen Sayın 
Tekin Urhan’ı, Gayrimenkul 
Yatırımcıları Derneği Denetim 
Kurulu üyeliğine tekrar seçilen 
Sayın Mert Pekdemir’i ve Türkiye 
İhracatçılar 
Meclisi'nin önderliğinde Dünya Gazetesi tarafından organize edilen Makine İhracatının Yıldızları 
organizasyonunda ödül almaya hak kazanan KSO üyelerini  tebrik etti. Yedi maddelik  gündem 
hakkında bilgi vererek gündemin uygulanmasını sağladı.  
 
 
Aylık faaliyet raporunun görüşülmesi maddesinde Yönetim Kurulu Başkanı Ayhan Zeytinoğlu 
konuşmasına,  konuk konuşmacı İKV Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı Sayın Prof.Dr. Haluk 
Kabaalioğlu’nu, meclis üyelerini, meslek komitesi başkanlarını, OSB başkanlarını ve basını 
selamlayarak başladı.  
 
*15 Temmuz Demokrasi ve Milli Beraberlik Gününün 5.yılında darbe girişiminde bulunanları 
kınayarak, şehitlere rahmet diledi. 
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Meclis Toplantısı  
 
*TOBB Kadın Girişimciler Kurulu Başkanlığı’na seçilen Nurcan Babalık’ı tebrik ederek, geçmiş 
dönem Başkanı Sayın Dilek Çınar’a hizmetlerinden ötürü teşekkür etti. 
 
*Makine İhracatçıları tarafından 2020 yılında en çok makine ihracatı yapan firmaları tebrik etti.  
 
*Meclis Üyelerimiz Sayın Mert Pekdemir ve Sayın Tekin Urhan’ı seçilmiş oldukları görevleri için 
tebrik etti. 
 
*Ekonomik veriler (İhracat rakamları, ithalat rakamları, Yatırım (Sermaye) malları, Hammadde 
(ara mallar),tüketim malları rakamları, dış ticaret açığı, İhracatın ithalatı karşılama oranı, haziran 
ayında ilimizde üretim yapan firmaların ihracat ve ithalat rakamları, mayıs ayı yıllık cari açık 
rakamları, reel efektif döviz kuru, enflasyon verileri, 1 Temmuz itibariyle yapılan  elektrik ve 
doğalgaz fiyatları, haziran ayı kapasite kullanım oranları, sanayi üretimi rakamları,işsizlik oranları) 
hakkında bilgi verdi.  
 
*İstanbul Sanayi Odası tarafından her yıl yapılan “Türkiye’nin 500 Büyük Sanayi Kuruluşu” anketi 
sonuçları hakkında bilgi verdi. 
 
*Turkishtime tarafından hazırlanan “Ar-Ge 250, Türkiye’nin En Çok Ar-Ge Harcaması Yapan 
Şirketleri” araştırması ile *Turkishtime tarafından yapılan “2020 Ar-Ge Merkezinde Alınan Patent 
Sayısı” araştırması hakkında bilgi verdi. 
 
*Türkiye – AB ilişkileri (Gümrük Birliğinin güncellenmesi ,  AB’nin  “Fit for 55” adı altında 2030’da 
%55 hedefine yönelik paketi hakkında özet değerlendirme, Kıbrıs sorunu,  Türkiye’nin AB adaylığı 
statüsü hk. özet görüşler, Sayın Haluk Kabaalioğlu’nun anılarının ve ülkemizin AB ile yakın 
geçmişinin analiz edildiği 4 ciltlik yayını)  hakkında bilgi verdi  
 
* Odamızın Haziran ve Temmuz ayı faaliyetleri hakkında bilgi verdi.  
 
Teklif ve temenniler maddesinde Meclis üyesi Sayın Yunus Çiftçi söz alarak; TEİAŞ’ın 
özelleştirilmesi ile ilgili kamuoyunda çıkan tartışmalara değindi. Özelleştirme sonrasında elektrik 
zamlarının artacağını düşündüğünü belirterek  Bulgaristan örneğini verdi.  TOBB’un konuyu 
gündeme getirerek görüş bildirmesinin önemini dile getirdi.  
 

Meclis toplantısına konuk konuşmacı olarak katılan 
Prof.Dr.Haluk Kabaalioğlu konuşmasında;  
Türkiye’nin AB’ye tam üyeliği konusundaki 
süreçleri paylaştı.  Türkiye’de geçmişten günümüze 
AB karşıtları olduğunu söyleyen Prof. Dr. 
Kabaalioğlu, “AB, Türkiye’yi 1947 yılında Brüksel’e 
davet etti ancak Türkiye’deki AB karşıtları o 
dönemde çok ciddi faaliyetler yürütüyordu. O 
yıllarda  Türkiye’nin üzerine titreyen AB için 
Türkiye, bugün o konumdan uzaklaştı. Türkiye 

demokratik, laik, insan haklarına saygılı, kuvvetler ayrılığı ilkelerini hukuki zemine oturttuğunda 
Avrupa ile ilişkilerimiz çok daha iyi olacak” dedi.  
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Meclis Toplantısı  
 
Prof. Dr. Kabaalioğlu, AB ile ilgili geçmişten günümüze gelen hataların düzeltilmesi gerektiğine 
vurgu yaptı, “Geçmişte doğru adımlar atılsaydı şu an AB üyesi idik” dedi. 
 
İş insanlarının Avrupalı dostlarıyla daha yakın ilişkiler kurması gerektiğinden de bahseden Prof. Dr. 
Kabaalioğlu, “Özellikle AB’deki kilit devletlerin iktidara gelecek isimleriyle yakın olmalıyız” dedi. 
AB konusunda Türkiye’nin üzerine düşeni yapması gerektiğinin altını çizen Prof. Dr. Kabaalioğlu,  
Kıbrıs meselesinde de Türkiye’nin, Kıbrıs Türkleri’nin hassasiyetlerine kulak vermesi gerektiğini 
belirterek toplantı sonunda üyelerin sorularını yanıtladı.  
 

Meslek Komite Toplantılarında Görüşülen Konular 
 

2.Meslek Komitesi (Et Süt Su ve Yem ürünleri Sanayi Grubu)  
 

 Aşı farkındalık çalışması hakkında bilgilendirme yapıldı. 

 Vergi Dairesi Başkanı tarafından gerçekleştirilecek olan “Bazı alacakların yeniden 
yapılandırılması” bilgilendirme toplantısı hakkında görüşüldü. 

 Konteynerlerde yaşanılan sıkıntılara değinildi. 

 Kırmızı ve beyaz et fiyatları hakkında görüşüldü. 

 Otel, restaurant ve catering firmalarının tekrar açılmasının sektöre etkileri değerlendirildi. 

 Yurtdışı seyahat yasakları hakkında görüşüldü. 
 

7.Meslek Komitesi (Kağıt Ürünleri ve Matbaacılık Sanayi Grubu)  
 

 Resmi olarak açıklanan enflasyon miktarına göre yapılan çalışan maaşları zamları 
çalışanlarımızı memnun etmediği gibi trendin böyle gitmesi durumunda farklı zam 
talepleri gelebileceği ve bununda iş barışını etkileyeceği endişesi vurgulandı. 

 ABD’de yüksek enflasyon ortamı (% 8-10 bandında) konuşuluyor. Bu durumun Türkiye’yi 
nasıl etkileyebileceği ile ilgili Odamız tarafından bir uzmanın davet edilerek webinar 
düzenlenmesi yönünde öneri verildi. (enflasyonun etkisi ABD’de en son 70’li yıllarda 
konuşuluyordu) 

 Sektörde ağırlıklı olarak ihracat odaklı iş yapanların yoğunluğu devam ettiği bilgisi verildi. 

 Hurda kağıdın satış fiyatı son 1,5 yılda 2,5 katına çıktığı bilgisi verildi. 

 Kur artışı sektöre etkileri hakkında görüşüldü.  
 

9. 10. Meslek Komiteleri  (Boya ve Sanayi Gazları S.Grubu / Temel Kimyasal Ürünler S.Grubu)  
 

 23 Haziran 2021 tarihinde EBSO ve İSO ile yapılan Müşterek Toplantı sonuçları konusunda 
görüşüldü. SEVESO, REACH-KKDİK ve GEKAP Çalışma Gruplarının raporlarının YK’nın 
onayından sonra ilgili Bakanlıklara iletilmesi kararı alındı.  

 Çalışma Bakanlığı İş Müfettişi Sn. Abdurrahman Akman’ın talebi üzerine sahada yaşanan 
SEVESO direktifi konusundaki sorunların aktarılması için 12 Temmuz tarihinde bir toplantı 
organize edilmesi kararı verildi.  

 Ekim-2021’de gerçekleştirilecek olan 3. Proses Emniyeti Sempozyumu ve Sergisi’nin son 
durumu ve çalışmaları hakkında bilgi verildi.  
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Meslek Komite Toplantılarında Görüşülen Konular 
 

 Hammadde temini ve fiyatları konusunda görüşüldü. Akrilik asit fiyatları 2 ay içerisinde 
%100 arttı. Su bazlı solventlerde  %30-60 arasında zam gelen hammaddeler var.  

 KSO tarafından yürütülen Kapalı Çevrim Telsiz sisteminin son durumu konusunda bilgi 
aktarıldı. Yönetim Kurulu tarafından teknik çalışmalarda görevlendirilen Komitenin sadece 
bu gündem ile bir toplantı yapması kararı alındı. Toplantı öncesinde bir hazırlık yapılacak. 
SEVESO üst ve alt seviyeli firmaların ve ATEX kapsamındaki firmaların bu sisteme dahil 
olması, konuyla ilgili AFAD ile çalışılması ve altyapının da yenilenmesi gerekliliği 
vurgulandı.  

 Marmara Denizi’nde yaşanan müsilaj sorunu konusunda görüşüldü. Deşarj limitlerinin yeni 
genelgeye göre düşürüldüğü ve bu kapsamda atık sularını OSB’lere veren firmaların da 
limitlerini düşürmesi zorunluluğunun ortaya çıktığı ifade edildi. Fakat limitlerin 
düşürülebilmesi için yatırım yapılması gerektiği vurgulandı.  
 

13. Meslek Komitesi  (Plastik İnşaat Malzemeleri ve Diğer Plastik Ürünler Sanayi Grubu)  
 

 Gebze OSB ve Plastikçiler OSB’ye geliş istikametinde bulunan, Organize Sanayi Caddesinde 
trafik işaret ve tabelalarının bulunmaması, trafiğin tek yönlü sağlanması, bölgede yoğun 
trafiğe sebep olmaktadır. Bu durum bölgedeki sanayicilerimizi (personel servislerin 
gecikmesi, yurtdışı müşterilerine imaj kaybı, hammadde ve ürün tedarikinde kısa süreli 
aksama vb.) olumsuz etkilemektedir. Sanayicilerimizin bu sorununun ilgili mercilere 
iletilmesi konusunun Yönetim Kurulumuza arz edilmesine karar verildi. 

 Bilindiği üzere Avrupa Birliğinden ülkemize yönelik sanayi ürünlerinin ithalatında bir artış 
bulunmaktadır. Bu talep artışının devamlılığının sağlanması ve diğer ülkelere göre rekabet 
avantajına sahip olmamız için yüksek navlun ücretlerine yönelik bir tedbir alınması 
gerekmektedir. 
Bu konuda ilgili Bakanlıklarımız ihracatçılarımıza navlun ücreti desteği verebilir mi veya 
navlun ücretleri konusunda hali hazırda bir teşvik var mıdır?  

 
14. Meslek Komitesi  (Çimento Beton ve Yol Yapım İşleri Sanayi Grubu)  
 

 Döviz sıkıntısı ve kur beklentisi hakkında görüşüldü. 

 Hammadde fiyatlarının yüksek olmasının sektöre etkileri görüşüldü. 

 Enerji Fiyatlarının yüksekliği ve akaryakıt maliyeti hakkında görüşüldü.  

 Satılan ürünlerin tahsilatında yaşanan sıkıntılar dile getirildi. 
 

18.Meslek Komitesi (Demir Dışı Metaller Sanayi Grubu) 
 

 Navlun ve enerji giderlerinin artmasının ihracatı etkilediği, özellikle nakliyat giderlerinde 
döviz bazında ton başına %25 gibi bir artış olduğu bilgisi verildi. 

 LME’de hammadde fiyatlarının sürekli olarak yükseldiği konusunda bilgi verildi. 

 Avrupa Yeşil Mutabakatı konusunda Odamızın akreditasyon başvurusunda bulunulduğu, 
akredite kuruluş olmanın Kocaelili sanayicilere büyük kolaylık getireceği bilgisi verildi. 
Konunun Ağustos ayında belli olacağı bilgisi verildi. 

 AB’nin yeşil mutabakatı konusunda sınırda alacağı vergiden 50 milyar Euro gelir beklediği 
bilgisi verildi. 
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Meslek Komite Toplantılarında Görüşülen Konular 
 

 Odamızın Akredite Kuruluş olmasından sonra atılacak ilk adım; sınırda karbon vergisini 
düşürmeye yarayacak belgenin alınması hususunda Sanayicilerimize destek olmak olacağı 
bilgisi verildi. Temiz enerji elde etme ve satışı konusu ikinci adımımız olacağı bilgisi verildi. 

 Avrupa Yeşil Mutabakatı konusunda devletimizin yerine getirmesi gereken koşullardan 
biri, Paris anlaşmasının imzalanması olduğu bilgisi verildi. 

 İthalatta İlave gümrük vergileri konusunda sürelerin Ekim’de biteceği, süre uzatımı 
konusunda çalışma yapılması konusunda bilgi verildi. 

 Kocaeli ilindeki elektrik tüketiminin öğrenilmesi yönünde talep geldi.  

 Yeşil Mutabakat eylem planının Sanayiciye anlatılması konusunda yardım talep edildi. 
İleride Eko-Denge Firmasından Zeynep hanım’ı Komite Toplantımıza davet edebileceğimiz 
bildirildi. 
 

21.Meslek Komitesi ( Elektrikli Teçhizat Ürünleri Sanayi Grubu) 
 

 İsmail Araç tarafından gümrüklerle ilgili değerlendirme yapıldı; gümrüklerdeki sıkıntılar 
devam etmektedir. Bürokratik engeller, gecikmeler, yavaş ilerleyen işler yüzünden üretim 
olumsuz etkilenmektedir.  

 Oluş Sönmez tarafından hammadde fiyatlarındaki aşırı yükseklik konusu gündeme 
getirildi. 

 Üçüncü çeyrekte bu olumsuzlukların düzelmesini umut ettiklerini ifade ettiler.  
 
 

27.Meslek Komitesi (Makina Kurulum, Hurda Atık Bertarafı Ve Enerji Sanayi Grubu) 
 

 Geri dönüşüm firmalarında meydana gelen yangınlar konusunda görüşmek üzere Neza 
Sigorta’dan Sn. Ahmet Çakmak toplantıya iştirak etti.  

 Sn. Ahmet Çakmak tarafından; 
 Risk yüksek olduğu için geri dönüşüm firmalarına sigorta yapılmak istenmiyor. 
Çünkü bu firmalar riskli alanları bölümlere ayıramıyorlar.  
 Eksperin tespit ettiği doğrultuda firma düzeltme yaparlarsa sigorta yapılabiliyor.  
 Geri dönüşüm firmalarını diğer sektördeki firmalara göre iki katı bedelle sigorta 
yapılıyor.  
 Geri dönüşüm firması, sanayi sitesinin içinde ise daha riskli görülüyor. (diğer 
firmalara da yangın sıçrayabilir düşüncesi ile) Bireysel, etrafında fazla bir yapı ya da 
tesis bulunmayan firmalara daha kolay sigortalama yapılabiliyor.  
 5-6 tane yerli sigorta şirketi açıldı.  
 Kamu kurumlarında döviz üzerinden sigorta yapılamıyor. (muafiyetler hariç) 

 Geri kazanım ve yakma tesislerinin sigorta şirketleri ve sigortalama süreciyle alakalı 
yaşadıkları sorunlarla ilgili Meslek Komitesi Başkanı Sn. Uğur Meral tarafından bir yönetici 
özetinin hazırlanmasına ve bu çalışmanın YK’ya sunulmasına karar verildi.   
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ODA GÖRÜNÜRLÜLÜK VE TANITIM FAALİYETLERİ 

 

Haftalık Oda Gazetası  
 
Odamız programlarının  haftalık olarak yer aldığı “Oda Gazetası”  hazırlanarak,  Yönetim Kurulu 
üyeleri ve  tüm çalışanlarla paylaşılmıştır. 
 

KSO Odavizyon Dergisi  
 
Her ay çıkartılan KSO Odavizyon dergimizin 178.  sayısında gündemdeki konulara yer verilerek 
Haziran-Temmuz   ayı faaliyetlerimizden 43   adet görsel, 11 adet yazılı bilgi gönderilmiştir, 3 
üyemizin röportajı yayınlanmıştır. Pandemi  nedeniyle bin  adet derginin dağıtımı Türkiye 
genelinde gerçekleştirilmiştir.  
 

Aylık Servis Faaliyetleri  
 
Odamız çalışmalarının aylık olarak yer aldığı “Aylık Servis Faaliyetleri” kitapçığı hazırlanarak Meclis  
Üyeleri, Meslek Komitesi Başkanları ile paylaşılmış olup, ayrıca Odamız web sayfasında 
yayınlanmıştır. 
 

Temmuz Ayı Odamız Sosyal Ağlarına Haber Girişleri  
 
Temmuz ayında; 
Facebook gönderi sayısı →52 , Erişim → 8.944 , Etkileşim → 655 
 
Tweet sayısı → 69 , tweet görüntülenme sayısı →71,7 bin , Bahsedenler →22 
Profil ziyaretleri →1.647, yeni takipçi sayısı → 11, Toplam takipçi sayısı →4.009 
 
Instagram gönderi sayısı →48 , Beğeni sayısı →1.168 Erişim →11.756 , Gösterim →12.882  
Toplam Takipçi sayısı →2.380 
 
Odamız temmuz ayında 181 defa internet haberlerinde yer almıştır. 
 

Web Sayfası   
 
Temmuz ayında web sayfasında 43 duyuru, 12  haber girişi yapılmış olup, Web sayfamız 5.114 kez 
ziyaret edilmiştir. (Toplam Ziyaret sayısı  : 1.068.187) 
 

Basında KSO  
 
Odamız hakkında yazılı, görsel ve sosyal medyada çıkan haberler düzenli olarak takip edilmiştir ve 
Yönetim Kurulu üyelerimiz ile paylaşılmıştır. 
 
Odamız temmuz ayında 34 kez ulusal, 85 kez  yerel  olmak üzere  toplam 119 kez yazılı basında 
yer almıştır.   
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ODA GÖRÜNÜRLÜLÜK VE TANITIM FAALİYETLERİ 

 

Basına Gönderilen Bültenler  
 
Odamız aktivite ve faaliyetlerini kamuoyuna duyurmak amacıyla Temmuz  ayında  14 adet basın 
bülteni yerel-ulusal-görsel ve yazılı basına gönderilmiş olup, özetleri aşağıda sunulmuştur. 
 

Konusu Tarihi 

KSO’nun firmalara yönelik gümrük bilgilendirme semineri haberi 01.07.2021 

Dünya Gazetesi’ne KSO Başkanı Ayhan Zeytinoğlu’nun müsilajla ilgili 
değerlendirme röportajı 

01.07.2021 

KSO Meclis üyesi Tekin Urhan’ın, TAİDER Başkanı seçilmesi haberi 02.07.2021 

KSO Başkanı Ayhan Zeytinoğlu, dış ticaret verileri değerlendirmesi 02.07.2021 

KSO Başkanı Ayhan Zeytinoğlu, enflasyon rakamlarını 
değerlendirmesi 

05.07.2021 

Sanayi Gazetesi’ne yerelleştirme projeleri hakkında KSO Başkanı 
Ayhan Zeytinoğlu makale 

07.07.2021 

KSO Başkanı Ayhan Zeytinoğlu, ödemeler dengesi değerlendirmesi 09.07.2021 

KSO Başkanı Ayhan Zeytinoğlu, iş gücü verileri değerlendirmesi 12.07.2021 

KSO Başkanı Ayhan Zeytinoğlu sanayi üretimi değerlendirmesi 13.07.2021 

KSO Meclis haberi 14.07.2021 

KSO Başkanı Ayhan Zeytinoğlu, bütçe değerlendirmesi 16.07.2021 

KSO Başkanı Ayhan Zeytinoğlu, kapasite kullanım oranı 
değerlendirmesi 

26.07.2021 

KSO üyelerine yönelik vergi semineri 30.0.2021 

Aşılamanın yaygınlaşması çalışmaları hakkında basın açıklaması 30.07.2021 

 

Ulusal Yazılı Basın Görünürlülük Raporu  
 

TARİH 
BASIN 
KURULUŞU 

KONU 

3.7.2021 Euronewsport 
Her çevre kirliliğinde sanayicilerin suçlanmasını doğru bulmuyoruz, 
KSO Başkanı Zeytinoğlu değerlendirme 

6.7.2021 Dünya  
Kocaeli sanayicileri, arıtma tesisi için kredi desteği istiyor, KSO 
Başkanı Zeytinoğlu değerlendirme 

12.7.2021 Hürses 
Yıllık cari açıktaki gerileme sürüyor, KSO Başkanı Zeytinoğlu 
değrlendirme 

14.7.2021 Dünya  
Sanayi üretimi mayısta yüzde 1,3 arttı, KSO Başkanı Zeytinoğlu 
açıklama 

14.7.2021 Akit KSO Başkanı Zeytinoğlu sanayi üretimindeki artış değerlendirmesi 
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14.7.2021 Diriliş Postası KSO Başkanı Zeytinoğlu: Sanayi üretiminde artı devam edecek 

14.7.2021 Doğru Haber  
Sanayide üretim artışı devam ediyor, KSO Başkanı Zeytinoğlu 
değerlendirme 

16.7.2021 Hürses 
KSO Başkanı Zeytinoğlu: Sanayi üretimindeki artış Haziran'da da 
devam eder 

18.7.2021 Analiz  
İkinci çeyrekte güçlü büyüme, KSO Başkanı Zeytinoğlu 
değerlendirme 

18.7.2021 İttifak Gazetesi 
Veriler ikinci çeyrekte güçlü büyümeye işaret ediyor, KSO Başkanı 
Zeytinoğlu değerlendirme 

18.7.2021 Akşam 
İkinci çeyrekte güçlü büyüme bekleniyor, KSO Başkanı Zeytinoğlu 
değerlendirme 

18.7.2021 Türk Gün 
İkinci çeyrekte güçlü büyüme bekleniyor, KSO Başkanı Zeytinoğlu 
değerlendirme 

18.7.2021 Türkiye 
İkinci çeyrekte güçlü büyüme, KSO Başkanı Zeytinoğlu 
değerlendirme 

18.7.2021 Akit 
Veriler ikinci çeyrekte güçlü büyümeye işaret ediyor, KSO Başkanı 
Zeytinoğlu değerlendirme 

18.7.2021 Bursa Hakimiyet 
Yüzde 20 büyüme beklentisi, KSO Başkanı Zeytinoğlu 
değerlendirme 

18.7.2021 Bursa Şehir 
Veriler ikinci çeyrekte güçlü büyümeye işaret ediyor, KSO Başkanı 
Zeytinoğlu değerlendirme 

18.7.2021 Bizim Anadolu 
Veriler ikinci çeyrekte güçlü büyümeye işaret ediyor, KSO Başkanı 
Zeytinoğlu değerlendirme 

18.7.2021 Yeni Asır 
Veriler ikinci çeyrekte güçlü büyümeye işaret ediyor, KSO Başkanı 
Zeytinoğlu değerlendirme 

18.7.2021 Yeni Birlik 
Veriler ikinci çeyrekte güçlü büyümeye işaret ediyor, KSO Başkanı 
Zeytinoğlu değerlendirme 

18.7.2021 Milliyet 
İkinci çeyrek için güçlü büyümeye işareti, KSO Başkanı Zeytinoğlu 
değerlendirme 

19.7.2021 Ayrıntılı Haber  
Veriler ikinci çeyrekte güçlü büyümeye işaret ediyor, KSO Başkanı 
Zeytinoğlu değerlendirme 

22.7.2021 Analiz Gazetesi 
Demiryolu ağı Türkiye'yi güçlendiriyor, KSO Başkanı Zeytinoğlu 
değerlendirme 

22.7.2021 Diriliş Postası 
Demiryolu ağı Türkiye'yi güçlendiriyor, KSO Başkanı Zeytinoğlu 
değerlendirme 

22.7.2021 Akşam 
Demiryolu ağları Türkiye'yi güçlendiriyor, KSO Başkanı Zeytinoğlu 
değerlendirme 

22.7.2021 Milat 
Demiryolu ağları Türkiye'nin  pozisyonunu güçlendiriyor, KSO 
Başkanı Zeytinoğlu değerlendirme 

22.7.2021 Türkiye 
Demiryolu ağıyla rekabet artacak, KSO Başkanı Zeytinoğlu 
değerlendirme 

22.7.2021 Akit 
Demiryolu ağı Türkiye'nin  pozisyonunu güçlendiriyor, KSO Başkanı 
Zeytinoğlu değerlendirme 

22.7.2021 Yeni Şafak 
Küresel rekabetin anahtarı demiryolu, KSO Başkanı Zeytinoğlu 
değerlendirme 

22.7.2021 Hürriyet 
Küresel rekabete demiryolu katkısı, KSO Başkanı Zeytinoğlu 
değerlendirme 

23.7.2021 Dokuz Sütun Demiryolu ağı Türkiye'nin  pozisyonunu güçlendiriyor, KSO Başkanı 
Zeytinoğlu değerlendirme 
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24.7.2021 

 
Tünaydın 

 
Demiryolu ağı, küresel tedarik zincirinde Türkiye' nin pozisyonunu 
güçlendiriyor, KSO Başkanı Zeytinoğlu değerlendirme 

25.7.2021 Çan'ın Sesi 
Demiryolu ağı, küresel tedarik zincirinde Türkiye' nin pozisyonunu 
güçlendiriyor, KSO Başkanı Zeytinoğlu değerlendirme 

25.7.2021 Yeni Söz 
Demiryolu ağı Türkiye'nin  pozisyonunu güçlendiriyor, KSO Başkanı 
Zeytinoğlu değerlendirme 

27.7.2021 Hürses 
Veriler ikinci çeyrekte güçlü büyümeye işaret ediyor, KSO Başkanı 
Zeytinoğlu değerlendirme 

   

 

 
 
 

Görsel Basın 
 
Temmuz ayında Odamız 4 kez ulusal TV kanallarında yer almıştır. 
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ODA GÖRÜNÜRLÜLÜK VE TANITIM FAALİYETLERİ 

 

Kampanyalara Destek  
 
SMA Hastasına destek… 
 
TOBB önderliğinde bir SMA hastası için başlatılan  kampanya kapsamında Odamız maddi katkı 
sağlamıştır.  
 
15 Temmuz Demokrasi Ve Millî Birlik Günü  
 
15 Temmuz darbe girişiminin beşinci yılında; 
Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği tarafından 
Odamıza gönderilen 15 Temmuz Demokrasi 
ve Millî Birlik Günü kapsamında şehitlerimizi 
ve gazilerimizi rahmet ve hayırla yad etmek 
amacıyla tasarlanan afiş ve billboard 
çalışmalarına Kocaeli Sanayi Odası logosu 
entegre edilmiştir. 
 
TOBB ve KSO logosu entegre edilmiş olan 
afiş görselleri bastırılarak Oda hizmet 
binamızın görünürlüğü yüksek kısımlara 
asılmıştır. Ayrıca görseller, Odamız kurumsal sosyal medya hesapları (twitter, facebook, 
instagram)  ve resmi web sayfamızda yayımlanmıştır.  
 
Afiş görselleri, eş zamanlı olarak tüm üyelerimize e-mail yoluyla gönderilmiş ve bastırıp 
işyerlerinde sergilemeleri istenmiştir.  
 
Kocaeli’de yoğun kullanılan ulaşım araçlarından, tramvaya 1 hafta boyunca sergilenmek üzere 
dijital reklam verilmiştir.  
 
 

İÇ  HİZMETLER ÇALIŞMALARI 
 

Gelen-Giden Evrak Dağılımı  
 
01-31 Temmuz  2021 tarihleri arasında Merkez, Çayırova, Dilovası ve Gebze temsilciliklerimizin 
kayıt edilen gelen ve giden evrak dağılımı aşağıda görüldüğü gibidir. 
 

 Merkez Çayırova Dilovası Gebze Toplam 

Gelen Evrak 217 131 55 86 489 

Giden Evrak 592 87 51 94 824 
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İÇ  HİZMETLER ÇALIŞMALARI 
 

Gelen-Giden Evrak Dağılımı  
 

 
 

 Temmuz  ayında  1.785  faks ve 59.156   adet e-mail üyelerimize  gönderilmiştir. 

 Odanın santral ve tasdik işlemleri gerçekleştirilmiştir. Odamıza gelen e-postalar ve 
evraklar kontrol edilerek, gereği yapılmıştır.  

 Haziran ayında  26 adet kargo, 1.064 adet posta gönderimi gerçekleştirilmiştir.  
 

BİLGİ İŞLEM  ÇALIŞMALARI 
 

 Meclis toplantısına teknik destek verilmiştir. 

 Hibrit meclis toplantısı için 4 adet 10” ekran alımı yapılmıştır. 

 Bizimköy Engelliler Üretim Merkezi’ne 2 bilgisayar,1 ekran ve 1 klavye hibe edilerek, veri 
aktarım işlemleri ve kurulumları gerçekleştirilmiştir.  

 7326 Sayılı Kanun Webinarına teknik destek verilmiştir. 

 Muadil tonerden yıl içinde 25.534₺ tasarruf edilmiştir.  

 Zoom üzerinden 51 adet toplantıya teknik destek verilmiştir. 

 Sistemlerimizin güvenlik güncellemeleri yapılmıştır. 

 KVKNET ile görüşülerek KVKK uyum sürecine devam edilmiştir. 

 Sistemlerde ve kullanıcılarımızda yaşanan sorunlara müdahale edilmiştir. 
 
 

ÜYE HİZMETLERİ 
 

Kayıt İşlemleri 
 
Temmuz  ayında  yapılan kayıt işlemleri sonucu üye sayımız (askıda olan üyelerimiz dahil) 
3323’dür.  
 

Yeni Kayıt  
 

Hukuki Statü Merkez Çayırova Dilovası Gebze Toplam 

 Limited Şirket 3 3 2 3 11 
Anonim Şirket - - 1 2 3 

TOPLAM 3 3 3 5 14 
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ÜYE HİZMETLERİ 
 

Kayıt İşlemleri 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

 
 
 

 
Kayıt Silme  
 
Temmuz  ayında; 3 adet anonim şirketin, 2 adet limited  şirketin, kaydı silinmiştir.  
 
Üye kayıt, istihbarat ve kayıt silme faaliyetlerinin sayısal genel görünümü aşağıdaki gibidir. 
 

İstihbaratı Yapılan 
Firma Sayısı 

Kaydı Yapılan 
Firma Sayısı 

Kaydı Silinen 
Firma Sayısı 

Askıda Olan Firma 
Sayısı 

Toplam Aktif Üye 
Sayısı 

 

- 76 5 538 2784 

 
Temmuz  ayında 8 adet Odamız üyesi aidatlarının tamamını ödemiş olup, ilgili Kanun gereği ilgili 
meslek gruplarına intikalleri yapılmıştır.  
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BELGE HİZMETLERİ VE TEMSİLCİLİK ÇALIŞMALARI 
 

Tanzim Edilen Kapasite Raporları 
 

 
Temmuz ayında Belge Servisi, Merkez tarafından 
22 adet, Çayırova Temsilciliği tarafından 32 adet, 
Dilovası Temsilciliği tarafından 19 adet, Gebze 
Temsilcilği tarafından 29  adet olmak üzere;  
toplam  102  adet Kapasite Raporu tanzim 
edilmiştir. 
 
   
 

Kapasite Raporları Suret Tasdik İşlemleri  
 
Temmuz  ayında Belge Servisi, Merkez tarafından 
119 sayfa, Çayırova  temsilciliği tarafından 167 
sayfa, Dilovası Temsilciliği tarafından 58 sayfa ve 
Gebze Temsilciliği tarafından 313 sayfa olmak 
üzere;  toplam 657 sayfa Kapasite Raporu Suret 
Tasdik İşlemleri yapılmıştır. 

 
 

 

Çeşitli Konularda Tanzim Edilen Ekspertiz Raporları  
 

 
Temmuz  ayında Belge Servisi, Merkez tarafından 
49 adet, Çayırova Temsilciliği tarafından 56 adet, 
Dilovası Temsilciliği tarafından 36 adet ve Gebze 
Temsilciliği tarafından 47 adet olmak üzere;  
firmaların talepleri üzerine çeşitli konularda 
toplam 188 adet belge/ekspertiz raporu tanzim 
edilerek ilgililere verilmiştir.  
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BELGE HİZMETLERİ VE TEMSİLCİLİK ÇALIŞMALARI 
 

Onaylanan Dolaşım Belgeleri  
 
Temmuz ayında Belge Servisi tarafından toplam 1.536 adet ATR, EUR1, Form ABC, Form A 
onaylanmışolup, aylık onay miktarları aşağıda sunulmuştur.  
 
 

Belge Çeşidi Ülkeler Onay Sayısı 
ATR Dolaşım  
Belgesi  

AB Ülkelerine yapılan Sanayi ve İşlenmiş Tarım 
Ürünleri ihracatı 

651 

Eur1 Dol.  
Sertifikası 

EFTA ülkeleri,  

 Serbest Tic. Anlaşması ülkeleri(STA) 

 AB’ne ihraç edilen işlenmemiş tarım ürünleri 

 AB’ne ihraç edilen AKTC ürünleri 

324 

Form ABC 
(Menşe Şah.) 

GSP(Genelleştirilmiş Tercihler Sistemi) dışında kalan 
ülkeler  

541 

Form A 
(Özel Menşe 
Şahadetnamesi) 

GSP(Genelleştirilmiş Tercihler Sistemi) kapsamında 
Türkiye’ye taviz tanıyan ülkelere yapılan ihracat   

20 

 TOPLAM 1.536 
 

 
 
 
 
 
*Uluslarararası dış ticarette kullanılan 
Belgelerin boş form satışlarına Haziran 
ayında da devam edilmiştir.  
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